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     MESTNA OBČINA PTUJ 

MESTNI SVET 

 
 

 

 

Številka: 900-42/2023 

Datum: 26. 9. 2023        P R E D L O G 

 
Z A P I S N I K 

 

8. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 25. septembra 2023, ob 15. 

uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška Gajšek, 

županja Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravila prisotne na seji in ugotovila sklepčnost seje. 

 

Skupaj prisotni svetniki: mag. Sonja Žibrat, Šeruga Boštjan, Eva Zorko, Luka Žižek, mag. Sonja Purgaj, 

Sandra Pjanič, Miha Damiš, Franjo Rozman, Nuša Vrabl Ferenčič, Dušan Fric, Maša Goričan, Blaž Prelog, 

Andrej Čuš, Sergeja Puppis Freebairn, Milan Klemenc, dr. Renata Debeljak, Jernej Čuš, Petek Štefan, dr. 

Metka Petek Uhan, Ljudmila Grabar, Alen Iljevec, Dejan Rožmarin, Sergej Ivanuša, dr. Uroš Vek, Andrej 

Lazar, mag. Vlasta Stojak, Vladimir Koritnik, Lina Habjanič, Alen Hliš. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor občinske uprave, Martin Kukovič, vodja 

Oddelka za pravne zadeve in ravnanje s stvarnim premoženjem, Benjamin Panikvar, vodja Oddelka za 

javne finance, Andrej Trunk, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, Matej Gajser, vodja Sekretariata za 

splošne zadeve, Denis Hrga, Sekretariat za splošne zadeve, Zdenka Ristič, Sekretariat za splošne zadeve. 

  

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Dženana Kmetec, Anemari Kekec, Hojka Berlič, 

Gabrijela Milošič, Ines Zupanič Tomažič, Gregor Mlakar. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za današnjo 8. redno sejo je županja predlagala 23 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in 

pripadajoče gradivo je bilo v četrtek, dne 14. septembra 2023, objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne 

občine Ptuj, na naslovu www.ptuj.si in v zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike. Gradivo za 3. 

in 4. točko dnevnega reda je bilo objavljeno 15. septembra 2023.  

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 7. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Poročilo o izvrševanju proračuna Mestne občine Ptuj v prvem polletju 2023 

3. Osnutek Sprememb in dopolnitev Statuta Mestne občine Ptuj 

4. Osnutek Sprememb in dopolnitev Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

5. Osnutek (predlog) Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča 

Ptuj – skrajšani postopek 

http://www.ptuj.si/
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6. Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi zavoda »Lokalna 

energetska agentura Spodnje Podravje, Zavod za promocijo in pospeševanje trajnostnega energetskega 

razvoja, Ptuj« – skrajšani postopek 

7. Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah 

v Mestni občini Ptuj – skrajšani postopek  

8. Osnutek (predlog) Odloka o spremembah Odloka o pokopališkem redu v Mestni občini Ptuj – skrajšani 

postopek  

9. Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o postopku in merilih za sofinanciranje 

letnega programa športa v Mestni občini Ptuj – skrajšani postopek 

10. Predlog Pravilnika o dopolnitvah Pravilnika o nagrajevanju športnih dosežkov v Mestni občini Ptuj 

11. Predlog Sklepa o pripojitvi javnega zavoda Zavod za šport Ptuj in javnega zavoda Center interesnih 

dejavnosti Ptuj k javnemu zavodu Javni zavod za turizem Ptuj   

12. Osnutek Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Javni zavod Ptuj« 

13. Predlog Sklepa o razveljavitvi Sklepa o soglasju k ponovni podelitvi koncesije za opravljanje obvezne 

lokalne gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni 

občini Ptuj  

14. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Ptuj za šolsko leto 

2023/2024  

15. Predlog Sklepa o potrditvi izglasovanih projektov v okviru participativnega proračuna v Mestni občini Ptuj 

za leto 2024 

16. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne 

občine Ptuj za leto 2023 

17. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra  lokalnega pomena na nepremičnini 

katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 2177/15  

18. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 611/12 in 

parcela 2177/15 

19. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska občina 390 Mestni Vrh parcela 739/17 in parcela 739/18 

20. Predlog Sklepa o menjavi nepremičnin katastrska občina 400 Ptuj parceli 1696/5 in 1697/2 z 

nepremičninami katastrska občina 400 Ptuj parcele 1696/2, 1696/4 in 1698/6 

21. Volitve in imenovanja:  

a) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove predstavnice Mestne občine Ptuj 

v Svet zavoda javnega zavoda Center interesnih dejavnosti Ptuj 

b) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju novega predstavnika Mestne občine 

Ptuj v Svet zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Mladika  

c) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju novega predstavnika Mestne občine 

Ptuj v Svet zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Olge Meglič  

d) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju novega predstavnika Mestne občine 

Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda REVIVIS Ptuj 

e) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju novega člana Odbora za okolje in 

prostor ter gospodarsko infrastrukturo 

22. Pobude in vprašanja 

23. Informacije 

 

Uvodoma je županja prisotne svetnike seznanila s predlogi za skrajšani postopek, in sicer za predlog za 

skrajšani postopek v 5. točki dnevnega reda: Osnutek (predlog) Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi 

javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj - skrajšani postopek, predlog za skrajšani postopek v 6. točki 

dnevnega reda: Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi zavoda 

»Lokalna energetska agentura Spodnje Podravje, Zavod za promocijo in pospeševanje trajnostnega 

energetskega razvoja, Ptuj« - skrajšani postopek, predlog za skrajšani postopek v 7. točki dnevnega reda: 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v 

Mestni občini Ptuj - skrajšani postopek, predlog za skrajšani postopek v 8. točki dnevnega reda: Osnutek 
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(predlog) Odloka o spremembah Odloka o pokopališkem redu v Mestni občini Ptuj - skrajšani postopek in 

predlog za skrajšani postopek v 9. točki dnevnega reda: Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o postopku in merilih za sofinanciranje letnega programa športa v Mestni občini Ptuj - 

skrajšani postopek 

 

Predlog za skrajšani postopek v 5. točki dnevnega reda: Osnutek (predlog) Odloka o spremembah 

Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj - skrajšani postopek 

 

Uvodoma je županja prisotne obvestila, da imajo na mizi predložen amandma. Povedala je, da je Statutarno 

pravna komisija na svoji 7. seji obravnavala predlagano točko z obrazložitvijo, da je potrebno preveriti še 

določene stvari. Nadalje, je pojasnila, da so preverili zadeve na Ministrstvu za javno upravo in prejeli njihov 

pozitiven odgovor, zato so tudi pripravili amandma županje k predlogu Odloka o spremembah Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj. Statutarno pravna komisija bo kasneje v kratki pavzi 

dan amandma pregledala in podala mnenje, je dejala županja. 

 

Obrazložitev: Glede na to, da gre za manj zahtevno dopolnitev odloka, je mestnemu svetu predlagala v 

obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo soglasno podpira predlog za sprejem odloka po 

skrajšanem postopku. 

 

Statutarno pravna komisija: Ker navedena dopolnitev spreminja obstoječi predpis v manjši meri so, v 

skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, izpolnjeni pogoji za sprejem odloka po 

skrajšanem postopku. 

 

Županja Nuška Gajšek je nato navzoče povabila k razpravi. V razpravi je sodelovala Lina Habjanič iz 

svetniške skupine Levica, ki je predlagala umik 5. in 6. točke z dnevnega reda. Skladno s tretjim odstavkom 

32. člena Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj se o predlogih, katerih predlagatelj ni župan, svet 

razpravlja in glasuje. Županja Nuška Gajšek je nato navzoče svetnike pozvala k glasovanju. 

 

Predlog za umik 5. točke z dnevnega reda: Osnutek (predlog) Odloka o spremembah Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj - skrajšani postopek 

 

Ker ni bilo razprave na umik v 5. točki dnevnega reda, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog umika 5. točke z dnevnega reda, v 

predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-14, 

PROTI-15, NI GLASOVAL-0) zavrnil predlagani sklep. 

  

Glasovanje za skrajšani postopek v 5. točki dnevnega reda: Osnutek (predlog) Odloka o spremembah 

Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj - skrajšani postopek 

 

Obrazložitev: Glede na to, da gre za manj zahtevno dopolnitev odloka, je mestnemu svetu predlagala v 

obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo soglasno podpira predlog za sprejem odloka po 

skrajšanem postopku. 

 

Statutarno pravna komisija: Ker navedena dopolnitev spreminja obstoječi predpis v manjši meri so, v 

skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, izpolnjeni pogoji za sprejem odloka po 
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skrajšanem postopku. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu za skrajšani postopek v 5. točki dnevnega reda, je predsedujoča dala na 

glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku 

v 5. točki dnevnega reda, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-18, 

PROTI- 11, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

Predlog za umik 6. točke z dnevnega reda: Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o ustanovitvi zavoda »Lokalna energetska agentura Spodnje Podravje, Zavod za promocijo in 

pospeševanje trajnostnega energetskega razvoja, Ptuj« - skrajšani postopek 

 

Obrazložitev: Glede na to, da gre za manj zahtevno dopolnitev odloka, je mestnemu svetu predlagala v 

obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo z večino glasov 

podpirata predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Statutarno pravna komisija: Ker navedena dopolnitev spreminja obstoječi predpis v manjši meri so, v 

skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, izpolnjeni pogoji za sprejem odloka po 

skrajšanem postopku. 

 

Ker ni bilo razprave na umik v 6. točki dnevnega reda, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog umika 6. točke z dnevnega reda, v 

predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-11, 

PROTI-18, NI GLASOVAL-0) zavrnil predlagani sklep. 

  

Glasovanje za skrajšani postopek v 6. točki dnevnega reda: Osnutek (predlog) Odloka o spremembah 

in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi zavoda »Lokalna energetska agentura Spodnje Podravje, Zavod 

za promocijo in pospeševanje trajnostnega energetskega razvoja, Ptuj« - skrajšani postopek 

 

Obrazložitev: Glede na to, da gre za manj zahtevno dopolnitev odloka, je mestnemu svetu predlagala v 

obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo soglasno podpira predlog za sprejem odloka po 

skrajšanem postopku. 

 

Statutarno pravna komisija: Ker navedena dopolnitev spreminja obstoječi predpis v manjši meri so, v 

skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, izpolnjeni pogoji za sprejem odloka po 

skrajšanem postopku. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu za skrajšani postopek v 6. točki dnevnega reda, je predsedujoča dala na 

glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku 

v 6. točki dnevnega reda, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-16, 
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PROTI- 13, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

Glasovanje za skrajšani postopek v 7. točki dnevnega reda: Osnutek (predlog) Odloka o spremembah 

in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Mestni občini Ptuj - skrajšani 

postopek 

 

Obrazložitev: Glede na to, da gre za manj zahtevno dopolnitev odloka, je mestnemu svetu predlagala v 

obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo soglasno podpira predlog za sprejem odloka po 

skrajšanem postopku. 

 

Statutarno pravna komisija: Ker navedena dopolnitev spreminja obstoječi predpis v manjši meri so, v 

skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, izpolnjeni pogoji za sprejem odloka po 

skrajšanem postopku. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu za skrajšani postopek v 7. točki dnevnega reda, je predsedujoča dala na 

glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku 

v 7. točki dnevnega reda, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-26, 

PROTI- 3, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

Glasovanje za skrajšani postopek v 8. točki dnevnega reda: Osnutek (predlog) Odloka o spremembah 

Odloka o pokopališkem redu v Mestni občini Ptuj - skrajšani postopek 

 

Obrazložitev: Glede na to, da gre za manj zahtevno dopolnitev odloka, je mestnemu svetu predlagala v 

obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo soglasno podpira predlog za sprejem odloka po 

skrajšanem postopku. 

 

Statutarno pravna komisija: Ker navedena dopolnitev spreminja obstoječi predpis v manjši meri so, v 

skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, izpolnjeni pogoji za sprejem odloka po 

skrajšanem postopku. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu za skrajšani postopek v 8. točki dnevnega reda, je predsedujoča dala na 

glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku 

v 8. točki dnevnega reda, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-28, 

PROTI- 1, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

Glasovanje za skrajšani postopek v 9. točki dnevnega reda: Osnutek (predlog) Odloka o spremembah 

in dopolnitvah Odloka o postopku in merilih za sofinanciranje letnega programa športa v Mestni 

občini Ptuj - skrajšani postopek 

 

Obrazložitev: Glede na to, da gre za manj zahtevno dopolnitev odloka, je mestnemu svetu predlagala v 

obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 
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Odbor za družbene dejavnosti soglasno podpira predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

  

Statutarno pravna komisija: Ker navedena dopolnitev spreminja obstoječi predpis v manjši meri so, v 

skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, izpolnjeni pogoji za sprejem odloka po 

skrajšanem postopku. 

 

Ker ni bilo razprave na predlog za skrajšani postopek v 9. točki dnevnega reda, zato je predsedujoča 

predlagala dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku 

v 9. točki dnevnega reda, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI- 

1, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

Nato je sledilo glasovanje na predlagani dnevni red seje. 

 

Ker ni bilo pripomb na predlagani dnevni red seje, je predsedujoča predlagala glasovanje o predlaganem 

dnevnem redu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-28, 

PROTI-1, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predlog zapisnika 7. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Ker na predlog zapisnika 7. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj ni bilo pripomb, je predsedujoča 

dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 7. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

1, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

2. Poročilo o izvrševanju proračuna Mestne občine Ptuj v prvem polletju 2023 

 

Odbor za družbene dejavnosti, Odbor za finance, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo, 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za gospodarstvo in Odbor za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo soglasno podpirajo predlog Sklepa o seznanitvi s Poročilom o 

izvrševanju proračuna Mestne občine Ptuj v prvem polletju leta 2023. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o seznanitvi s Poročilom o 

izvrševanju proračuna Mestne občine Ptuj v prvem polletju leta 2023, v predloženem besedilu.  

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

3. Osnutek Sprememb in dopolnitev Statuta Mestne občine Ptuj 

Pri tej točki je županja navzoče seznanila, da gre za sledeče spremembe in dopolnitve Statuta Mestne občine 
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Ptuj, in sicer: 

- spremembo datuma praznika Mestne občine Ptuj (praznik sv. Jurija, 23. 4.), 

- spremembe pri odločanju Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, o vsaki odtujitvi oziroma prodaji 

nepremičnega premoženja, pri katerih izhodiščna, izklicna ali pogodbena vrednost presega vrednost, za 

katero je potrebna cenitev v skladu z zakonom (po veljavni ureditvi mestni svet odloča o vsaki odtujitvi 

nepremičnega premoženja), 

- zmanjšanje/spremembe števila delovnih teles Mestnega sveta MO Ptuj (število odborov iz 6 na 4, tj. 4 

odbori po 11 članov) in 

- ukinitev pravne subjektivitete četrtnih skupnosti. 

 

Navzočim je županja Nuška Gajšek povedala, da bo pri tej točki potekala skupna razprava za 3. in 4. točko 

dnevnega reda in nato predlagala glasovanje po posameznih sklopih: 

- prvi sklop: sprememba datuma praznika 

- drugi sklop: spremembe  pri odločanju Mestnega sveta pri odtujevanju nepremičnega premoženja Mestne 

občine Ptuj 

- tretji sklop: število delovnih teles MS 

- četrti sklop: ukinitev pravne subjektivitete četrtnim skupnostim 

 

Odbor za družbene dejavnosti, Odbor za finance, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo, 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za gospodarstvo in Odbor za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo z večino glasov podpirajo osnutek sprememb in dopolnitev. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala osnutek sprememb in dopolnitev statuta, nanj nima pripomb in 

ga predlaga mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

V nadaljevanju je županja Nuška Gajšek navzoče povabila k razpravi. Najprej so razpravljali svetniške 

skupine, in sicer Nuša Ferenčič Vrabl iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka, Alen Iljevec iz 

svetniške skupine Ptuj je naš, Lina Habjanič iz svetniške skupine Levica, Metka Petek iz svetniške skupine 

Gibanje Svoboda, Dejan Rožmarin iz svetniške skupine Nova Slovenija – Krščanski demokrati, Andrej Čuš 

iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša – Mi & ČUŠ in dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska 

stranka 

 

Nuša Ferenčič Vrabl iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka tudi kot predsednica Komisije za 

statut in poslovnik je dejala, da so imeli na to temo več sej komisije in s predvidenimi spremembami seznanili 

svetniške skupine, da čez poletni čas podajo svoje predloge za morebitne spremembe in dopolnitve. Prav 

tako je dejala, da se v njihovi svetniški skupini z novim datumom občinskega praznika strinjajo. Pri tem je 

izpostavila prav poletno zatišje in dejstvo, da čas dopustov vpliva na obiskanost prireditev v času ptujskega 

praznika.  

 

Alen Iljevec iz svetniške skupine Ptuj je naš je dejal, da ima največ pomislekov glede občinskega praznika in 

ob tem izpostavil nerazumevanje, zakaj bi spreminjali datum občinskega praznika, obenem se je vprašal, ali 

dopusti res v tolikšni meri vplivajo na obiskanost prireditev.  

 

Lina Habjanič iz svetniške skupine Levica se je strinjala z mnenjem predhodnika. Hkrati je svetnica izpostavila 

tudi dejstvo, da 23. aprila obeležujemo že Jurijev sejem, dan, ko je ptujsko mestno jedro že tako precej 

obiskano. Dodala še je, da je dan sv. Jurija tudi zaščitnik Ljubljane in Pirana in da nobena od teh občin nima 

na ta datum občinskega praznika. 

 

Metka Petek iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je soglašala z mnenjem predhodnice. Dejala je, da v 

njihovi svetniški skupini nasprotujejo predlaganim spremembam in dopolnitvam Statuta Mestne občine Ptuj.  
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Na podane razprave sodelujočih je županja Nuška Gajšek pokomentirala, da so poleg odborov Mestnega 

sveta še komisije, sestavljene iz petih mestnih svetnikov in ni zunanjih članov.  

 

Dejan Rožmarin iz svetniške skupine Nova Slovenija – Krščanski demokrati je dejal, da bodo v njihovi 

svetniški skupini podprli osnutka sprememb in dopolnitev Statuta in Poslovnika Mestne občine Ptuj. 

 

Andrej Čuš iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša – Mi & ČUŠ se je strinjal z mnenjem predhodnika,  

obenem pa je izrazil pohvalo za dobro opravljeno delo Nuši Vrabl Ferenčič, predsednici Komisije za statut in 

poslovnik. 

 

Sonja Žibrat iz svetniške skupine Socialni demokrati je soglašala z mnenjem predhodnika. 

 

Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka je soglašal z mnenji predhodnikov. 

 

Nato je sledila razprava po posameznih mestnih svetnikih. Sodelovali so Alen Hliš iz svetniške skupine 

Gibanje Svoboda, Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ in Boštjan 

Šeruga iz svetniške skupine Socialni demokrati. 

 

Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je dejal, da v njihovi svetniški skupini ne bodo podprli 

obravnavanih sprememb in dopolnitev Statuta Mestne občine Ptuj. Dejal je, da tokratna sprememba 

občinskega praznika ni vključevala širšega vključevanja občanov in občank v odločitev, pomanjkanje 

vključevanja občanov in občank pa se jim zdi nedostojno. Hkrati še je dodal, da datum 23. april ne poudarja 

veličine mesta Ptuj, s čimer Ptuj dodatno slabi svojo simbolično vrednost.  

 

Na njegovo razpravo se je odzvala županja Nuška Gajšek, ki je dejala, da je bila prva razprava o datumu 

občinskega praznika že decembra 2022 ob nastopu drugega mandata županje, v povezavi s tem je potekala 

tudi razprava o zavodih in o razdelitvi v delovnih telesih. Povedala je tudi, da ta razprava traja že več kot pol 

leta, na mizo so podali predlog 23. april iz enega razloga, ker je bila že pred leti opravljena široka javna 

razprava glede datuma občinskega praznika, ki je imela tri datume: 5. avgust, 8. avgust in 23. april. Potem 

se je skupina ljudi odločila, da bo občinski praznik najprej 8. avgust, potem 5. avgust, kar ni bistvene razlike. 

Dejala je, da ne vzdrži argument, da strokovna razprava o 23. aprilu ni bila nikoli opravljena; razprava je bila, 

ampak tisti datum ni bil takrat izbran. Dodala še je, da je večkrat pozvala svetnike, ki so imeli pomisleke glede 

tega datuma, da predlagajo drug datum razen svetniške skupine Levice, ki je predlagala za praznik občine 

8. maj, ni bil podan noben drug predlog. 

  

Nato je razpravljala Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ. Dejala 

je, da so včasih na odborih težave zagotoviti sklepčnost odborov in zato ocenjuje, da je v odborih premalo 

članov in vsakemu od članov je vedno ponujena možnost razprave.  

 

Svetnik Alen Hliš iz svetniške skupin Gibanje Svoboda je dejal, da je bila izvedena strokovna razprava v zvezi 

z datumom občinskega praznika že leta 1995. Vezano na odbore je podal repliko, da so odbori redni in se 

sestajajo redno, komisije po potrebi. Zato je menil, da s tem predlogom o odborih in številom svetnikov, ki so 

v odborih vključeni, zmanjšujemo število odborov in število svetnikov, ki bodo lahko sodelovali v sami 

razpravi.  

 

Boštjan Šeruga iz svetniške skupine Socialni demokrati je opisal zgodovinski vidik Statuta mesta Ptuj. 

 

Po zaključeni razpravi sodelujočih je sledilo glasovanje po posameznih sklopih. 

 

Glasovanje v prvem sklopu: sprememba datuma praznika MO Ptuj 
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Sprememba zajema 1. člen Sprememb in dopolnitev Statuta. 

 

1. člen 

V Statutu Mestne občine Ptuj (Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, št. 9/07 in 14/20) se v sedmem odstavku 

2. člena prvi stavek spremeni tako, da se glasi: 

»Praznik mestne občine je 23. april.« 

 

23. april je namreč datum, ko goduje sv. Jurij, zavetnik Ptuja. Tudi grb ptujske občine predstavlja ščit sv. 

Jurija, na ta dan na Ptuju poteka tudi Jurijev sejem. 

 

Ker ni bilo več razprave o prvem sklopu, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi 1. sklopa Sprememb in 

dopolnitev Statuta, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-23, 

PROTI- 6, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

Glasovanje v drugem sklopu: spremembe pri odločanju Mestnega sveta pri odtujevanju 

nepremičnega premoženja Mestne občine Ptuj 

 

Sprememba zajema naslednja člena 

2. člen 

V drugem odstavku 12. člena se v točki 2. prva alineja spremeni tako, da se glasi: 

»- o odtujitvi nepremičnin, pri katerih izhodiščna, izklicna ali pogodbena vrednost presega vrednost, za katero 

je potrebna cenitev v skladu z zakonom,«. 

in 

6. člen 

(1) V prvem odstavku 23. členu se doda nova 11. alineja, ki se glasi: 

»- odloča o odtujitvi nepremičnin, pri katerih izhodiščna, izklicna ali pogodbena vrednost ne presega 

vrednosti, za katero je potrebna cenitev v skladu z zakonom, ter o pridobitvi nepremičnin, kadar vrednost ne 

presega 0,5 % vrednosti proračuna mestne občine,«. 

(2) V prvem odstavku 23. člena se v dosedanji 11. alineji črta besedilo »ter o pridobitvi nepremičnin, kadar 

vrednost ne presega 0,5 % vrednosti proračuna mestne občine«. 

(3) Doda se nova 13. alineja, ki se glasi: 

»- pri izvrševanju svojih pristojnosti izdaja pravilnike, odredbe, navodila in druge splošne akte, ki jih določa 

zakon ali drug predpis,«. 

Ker ni bilo več razprave o drugem sklopu, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi 2. sklopa Sprememb in 

dopolnitev Statuta, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-26, 

PROTI- 3, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

Glasovanje v tretjem sklopu: število delovnih teles Mestnega sveta 

 

Sprememba zajema naslednje člene 

 

3. člen 

V tretjem odstavku 16. člena se drugi stavek spremeni tako, da se glasi: 

»Odbori imajo po enajst članov, od tega devet izmed članov mestnega sveta in dva člana izmed občanov.«. 
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4. člen 

Prvi odstavek 17. člena se spremeni tako, da se glasi: 

»(1) Mestni svet ima naslednje stalne odbore: 

1. Odbor za finance, 

2. Odbor za gospodarstvo, okolje, prostor, gospodarsko infrastrukturo in lokalno samoupravo, 

3. Odbor za družbene dejavnosti, socialno varstvo, zdravstvo, kulturo in splošne zadeve.«. 

 

5. člen 

19. člen se spremeni tako, da se glasi: 

»19. člen 

V okviru pooblastil iz prejšnjega člena dajejo posamezni odbori mnenja in predloge, zlasti na naslednjih 

področjih: 

1. Odbor za finance: 

 na področju javnih financ, zlasti glede proračuna in zaključnega računa, zadolževanja mestne občine, 

zadolževanja javnih podjetij in zavodov, dajanja poroštev za izpolnitev obveznosti javnih podjetij in zavodov 

in uporabe sredstev iz rezerv proračuna mestne občine ter naloge na področju gospodarjenja s 

premoženjem mestne občine. 

2. Odbor za gospodarstvo, okolje, prostor, gospodarsko infrastrukturo in lokalno samoupravo: 

 na področju pospeševanja razvoja gospodarskih dejavnosti, 

 spremljanja gibanj v gospodarskih dejavnostih, 

 na področju varstva okolja, komunalnih javnih služb, javnih cest in poti, stanovanjskega 

gospodarstva, stavbnih zemljišč, urejanje prostora in načrtovanja, 

 na področju lokalne samouprave. 

3. Odbor za družbene dejavnosti, socialno varstvo, zdravstvo, kulturo in splošne zadeve: 

 na področju raziskovalne dejavnosti, športa in rekreacije, otroškega varstva, vzgoje in izobraževanja 

ter informacijsko-dokumentacijske dejavnosti, 

 na področju socialnega varstva, zdravstva in kulture ter kulturne dediščine, 

 na področju organizacije uprave in splošnih zadev.«. 

 

Ker ni bilo več razprave o tretjem sklopu, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi 3. sklopa Sprememb in 

dopolnitev Statuta, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-24, 

PROTI- 4, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

Glasovanje v četrtem sklopu: ukinitev pravne subjektivitete četrtnih skupnosti 

 

Sprememba zajema naslednje člene  

6. člen 

V 77. členu se drugi stavek črta.  

7. člen 

V 81. členu se drugi odstavek črta.  

8. člen 

82. člen se črta.  

9. člen 

(1) V prvem odstavku 83. člena se drugi stavek črta.   

(2) Tretji in četrti odstavek 83. člena se črtata.  

 

10. člen 

84. člen se spremeni tako, da se glasi: 
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»84. člen 

(1) Četrtne skupnosti lahko opravljajo naloge iz pristojnosti mestne občine, ki se nanašajo na prebivalce 

četrtne skupnosti. Naloge četrti skupnosti se nanašajo na: 

– pospešujejo kulturne, športne in druge društvene dejavnosti na svojem območju,  

– organizirajo kulturne, športne in druge prireditve oziroma nudijo pomoč pri takih prireditvah, kadar je 

organizator mestna občina,  

– sodeluje pri pripravi odločitev občinskih organov z dajanjem predlogov in mnenj o predlogih prostorskih 

aktov občine, proračuna in razvojnih načrtih ter drugih aktov občine, ki se nanašajo na njihovo območje. 

(2) Naloge iz prvega odstavka tega člena se lahko podrobneje opredelijo z odlokom.«. 

 

Ker ni bilo več razprave o četrtem sklopu, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi 4. sklopa Sprememb in 

dopolnitev Statuta, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-23, 

PROTI- 5, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

Nato je sledilo glasovanje o celotnem osnutku Sprememb in dopolnitev Statuta Mestne občine Ptuj. 

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme osnutek sprememb in dopolnitev Statuta Mestne 

občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-23, 

PROTI- 6, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

4. Osnutek Sprememb in dopolnitev Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Odbor za družbene dejavnosti, Odbor za finance, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo, 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za gospodarstvo in Odbor za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo z večino glasov podpirajo osnutek sprememb in dopolnitev 

Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala osnutek sprememb in dopolnitev poslovnika, nanj nima pripomb 

in ga predlaga mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme osnutek sprememb in dopolnitev Poslovnika 

Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu.  

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-23, 

PROTI- 1, NI GLASOVAL-4) sprejel predlagani sklep. 

 

5. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj  

 

Županja Nuška Gajšek je prisotne svetnike obvestila, da je v skladu s 87. členom Poslovnika Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj vložila amandma županje k predlogu odloka. 

 

Nato je županja za nekaj minut prekinila sejo, da so se lahko člani Statutarno pravne komisije v sestavi Alen 

Ijevec, Vladimir Koritnik, dr. Uroš Vek, Nuša Vrabl Ferenčič in Dejan Rožmarin posvetovali glede 

predlaganega amandmaja županje. 
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Alen Iljevec, predsednik Statutarne pravne komisije je dejal, da je pripravljen amandma, ki je bil vložen na 

sami seji nezakonit, kajti ne upošteva zadnjega stavka drugega odstavka 39. b člena Zakona o knjižničarstvu. 

V nadaljevanju je povedal, da ima pripravljen amandma svetnikov, ki je zakonit. Le tega je predstavil Alen 

Hliš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda. Povedal je, da je osem podpisanih članov iz različnih svetniških 

skupin vložilo amandma na 1. člen Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica 

Ivana Potrča Ptuj z obširno obrazložitvijo, pri čemer želijo v 1. členu spremeniti, da v Odloku o ustanovitvi 

javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj se 24. člen spremeni tako, da se glasi: Za direktorja je lahko 

imenovan kandidat, ki izpolnjuje naslednje pogoje in kjer se spreminja druga točka drugega odstavka, kjer 

se spreminja v zapis najmanj 7 let delovnih izkušenj, od tega najmanj 3 leta s področja zavoda in pa v 

predzadnji točki se spreminja v zapis, da kandidat opravi bibliotekarski izpit v roku 1 leta od sklenitve pogodbe 

o zaposlitvi ali v skladu z zakonom. Obrazložitev takšnega sklepa amandmaja izhaja predvsem iz, da se je 

ob pregledu tega predloga pojavilo razočaranje nad zniževanjem strokovnih standardov, kompetenc za 

direktorje zavodov, kar je po njihovem mnenju nesprejemljivo; saj ni mogoče pričakovati, da bi zavodi 

izpolnjevali svoje poslanstvo in strokoven standarde, če jih vodijo ljudje, ki s področja delovanja zavoda 

nimajo izkušenj. V primerih, ko nista ločeni poslovna in strokovna funkcija pa tudi nezakonito. Pri tem je 

omenil tretji odstavek 31. člen Zavoda o zavodih (Uradni list RS, št. 12/91, 8/96, 36/00-ZPDZC in 127/06-

ZJZP), ki določa, da direktor vodi strokovno delo zavoda in je odgovoren za strokovnost dela zavodu, če ni z 

zakonom ali aktom o ustanovitvi glede na naravo dejavnosti in obseg dela na poslovodni funkciji določeno, 

da sta poslovodna funkcija in funkcija vodenja strokovnega dela zavoda ločeni. Odlok o ustanovitvi javnega 

zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj ne ločuje poslovodne in strokovne funkcije direktorja ter v prvem odstavku 

20. člena določa, da direktor zavoda organizira in vodi poslovanje ter strokovno delo zavoda. Je poslovni in 

programski direktor. Predstavlja in zastopa zavod in je odgovoren za zakonitost in strokovnost dela zavoda.  

Glede na navedeno so predlagali, da se k pogoju 7 letnim delovnim izkušnjam doda pogoj 3 letnih delovnih 

izkušenj s področja zavoda ter posledično izpusti vsebinsko in časovno nedorečen pogoj poznavanja 

dejavnosti s področja kulture. V skladu z drugim odstavkom 39. b členom Zakona o knjižničarstvu (Uradni list 

RS, št. 87/01, 96/02-ZUJIK in 92/15), ki navaja, da se lahko oseba zaposli koz strokovni knjižničarski delavec 

tudi brez opravljenega bibliotekarskega izpita, vendar ga mora opraviti najkasneje v roku enega leta  od 

sklenitev delovnega razmerja. Vsled temu so predlagali, da se rok za opravo strokovnega izpita iz 

bibliotekarstvi uskladi z zakonskim rokom enega leta. 

 

Po podani razpravi je županja Nuška Gajšek prisotnim svetnikom sporočila, da bo na amandma svetnikov 

vložila svoj amandma, in sicer, da se v predlogu Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Knjižnica Ivana Potrča Ptuj  v sedmi alineji 24. člena odloka besedna zveza »dveh let« nadomesti z besedno 

zvezo »enega leta«. 

 

Ponovno je bila seja prekinjena, saj so zasedali člani Statutarno pravne komisije v sestavi Alen Ijevec, 

Vladimir Koritnik, dr. Uroš Vek, Nuša Vrabl Ferenčič in Dejan Rožmarin. Nato je Alen Iljevec, predsednik 

Statutarno pravne komisije povedal, da se je Statutarno pravna komisija seznanila z vloženim amandmajem 

županje, pri čemer je komisija ugotovila, da sta tako amandma svetnikov kot amandma na amandma, ki ga 

je vložila županja na sami seji, v skladu s poslovnikom in skladna z zakonom. 

   

Sledilo je glasovanje amandma županje, ki je amandma na amandma svetniških skupin: 

Ker ni bilo razprave o tem, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme amandma županje, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-19, 

PROTI- 9, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo soglasno podpira predlog odloka.  

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 
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svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Nato je sledila vsebinska razprava svetnikov o odloku o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Knjižnica Ivana Potrča Ptuj v celoti, v kateri so sodelovali Lina Habjanič iz svetniške skupine Levica, Alen 

Iljevec iz svetniške skupine Ptuj, dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka, Alen Hliš iz 

svetniške skupine Gibanje Svoboda in Franjo Rozman iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka. 

 

Lina Habjanič iz svetniške skupine Levica je dejala, da je težava v pomanjkanju komunikacije med občino in 

Knjižnico Ptuj. Dejala je tudi, da v samem zavodu niso bili seznanjeni o kakršnikoli spremembi Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj in da so poslali pisna stališča v zvezi z osnutkom o 

spremembah odloka. 

 

Alen Iljevec iz svetniške skupine Ptuj je naš je soglašal z mnenjem predhodnice. 

 

Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka je opozoril, da bi morali biti razpisni pogoji za 

zasedbo delovnega mesto direktorja zavoda ohlapnejši kot za ostale zaposlene v knjižnici. 

 

Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je soglašal z predhodnimi mnenji sodelujočih razpravljavcev,  

pri tem pa  opozoril na izvajanje dosledne in kvalitetne komunikacije z zavodom. 

 

Franjo Rozman iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka je dejal, da se strinja z mnenji 

predhodnikov. 

 

Po zaključeni razpravi je sledilo glasovanje o predlogu odloka v celoti. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi 

javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj, v predloženem besedilu.  

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-18, 

PROTI- 11, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi zavoda »Lokalna energetska 

agentura Spodnje Podravje, Zavod za promocijo in pospeševanje trajnostnega energetskega razvoja, 

Ptuj«  

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo z večino glasov 

podpirata predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek je prisotne seznanila, da je pripravljen amandma svetnikov na predlog odloka. 

 

Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je predstavil predložen amandma svetnikov na 3. člen Odloka 

o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi zavoda Lokalna energetska agentura Spodnje Podravje, 

Zavod za promocijo in pospeševanje trajnostnega energetskega razvoja, Ptuj. Povedal je, da je skupina 

mestnih svetnikov v skladu s tretjim odstavkom 23. člena Poslovnika MS MOP vložila amandma k 3. členu 

omenjenega odloka. Poglavitne spremembe so, da se k imenovanju direktorja zavoda k pogoju 7 letnih 

delovnih izkušenj doda pogoj 3 letnih delovnih izkušenj s področja dela zavoda, v tretjem odstavku 3. člena 

pa se besedna zveza 4 leta nadomesti z besedno zvezo 5 let. 
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Po podani razpravi svetnika so se sestali člani Statutarno pravne komisije, ki so pregledali vložen amandma, 

zato je bila seja za nekaj minut prekinjena. 

 

Alen Iljevec, predsednik Statusno pravne komisije je dejal, da se je komisija sestala in ugotovila, da je 

amandma, ki ga je vložila skupina mestnih svetnikov, skladen z zakonom in lahko gre v nadaljnjo obravnavo. 

 

Za tem je županja Nuška Gajšek prisotnim predlagala glasovanje o amandmaju svetnikov. 

 

Ker ni bilo razprave o amandmaju svetnikov, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme amandma svetnikov, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-12, 

PROTI- 16, NI GLASOVAL-0) zavrnil predlagani sklep. 

 

Nato je sledila vsebinska razprava svetnikov o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi zavoda »Lokalna energetska agentura Spodnje Podravje, Zavod za promocijo in pospeševanje 

trajnostnega energetskega razvoja, Ptuj« v celoti, v kateri so sodelovali Nuša Ferenčič Vrabl iz svetniške 

skupine Slovenska demokratska stranka, dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka, Metka 

Petek Uhan iz svetniške skupine gibanje Svoboda 

 

Nuša Ferenčič Vrabl iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka je dejala, da v njihovi svetniški 

skupini menijo, da so lahko razpisni pogoji za imenovanje direktorja zavoda nekoliko ohlapnejši. 

 

Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka je soglašal z mnenjem predhodnice. 

 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine gibanje Svoboda je poudarila, da vsi ti javni zavodi imajo v statutu 

zavoda zapisano, da je to ena in ista oseba, strokovni in poslovni vodja. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o ustanovitvi zavoda »Lokalna energetska agentura Spodnje Podravje, Zavod za promocijo in 

pospeševanje trajnostnega energetskega razvoja, Ptuj«, v predloženem besedilu.  

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-16, 

PROTI-13, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v 

Mestni občini Ptuj   

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo z večino glasov 

podpirata predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Mestni občini Ptuj, v predloženem besedilu.  

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 



15  

8. Predlog Odloka o spremembah Odloka o pokopališkem redu v Mestni občini Ptuj   

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo z večino glasov 

podpirata predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah Odloka o 

pokopališkem redu v Mestni občini Ptuj, v predloženem besedilu.  

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o postopku in merilih za sofinanciranje 

letnega programa športa v Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za družbene dejavnosti soglasno podpira predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o postopku in merilih za sofinanciranje letnega programa športa v Mestni občini Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

10. Predlog Pravilnika o dopolnitvah Pravilnika o nagrajevanju športnih dosežkov v Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za družbene dejavnosti soglasno podpira predlog pravilnika. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog pravilnika, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu pravilnika, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o postopku in merilih za sofinanciranje letnega programa športa v Mestni občini Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

11. Predlog Sklepa o pripojitvi javnega zavoda Zavod za šport Ptuj in javnega zavoda Center 

interesnih dejavnosti Ptuj k javnemu zavodu Javni zavod za turizem Ptuj   

 

Pri tej točki je županja Nuška Gajšek navzočim svetnikom predlagala skupno razpravo z 12. točko ter 

glasovanje za vsako točko posebej. 
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Odbor za družbene dejavnosti, Odbor za finance in Odbor za gospodarstvo z večino glasov podpirajo 

predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi, v kateri so najprej sodelovali vodji svetniških skupin 

in nato še posamezni mestni svetniki. 

 

Najprej so v razpravi sodelovali Franjo Rozman iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka, dr. 

Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka, Alen Iljevec iz svetniške skupine Ptuj je naš 

 

Franjo Rozman iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka je bil med glasnimi nasprotniki, saj je 

menil, da bo s to potezo športu v mestu povzročena ogromna škoda, saj se s tem izgublja avtonomnost in 

podporo, ki so ju bili deležni športniki. 

 

Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka je dejal, da obžaluje proces delovanja komisije.  

Menil je, da ni bilo dovolj globoke strokovne debate in da v teh razpravah ni bilo dovolj vključenih akterjev s 

področja športa, mladih in turizma. Kritičen je bil predvsem v delu, da niso bili o združevanju povprašani 

uporabniki zavodov. Zmotilo ga je tudi, da v dokumentu nikjer ni jasno navedeno, kaj bo združitev prinesla 

dobrega za občane Ptuja. Prav tako je tudi menil, da argument prihranka, ni dovolj močan.  

 

Alen Iljevec iz svetniške skupine Ptuj je naš se je strinjal z mnenjem predhodnika. Menil je, da so turizem, 

šport in mladi tri izjemno pomembne kategorije, ki jim pa ni bilo namenjene dovolj vsebine. Prav tako je dejal, 

da ni bilo dovolj vsebinske razprave glede skupnega zavoda.  

 

Nato je potekala razprava med posameznimi mestnimi svetniki, kjer sta razpravljala Boštjan Šeruga iz 

svetniške skupine Socialni demokrati in Alen Hiš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda. 

 

Boštjan Šeruga iz svetniške skupine Socialni demokrati je poudaril, da je povezovanje zavodov na različnih 

ravneh nujen ukrep, ki ga je moč opaziti po velikem delu Slovenije. Menil je, da gre za tri področja, pri katerih 

lahko vlečemo vzporednice in tri področja, ki lahko delujejo bolje povezano.  

 

Alen Hiš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je soglašal z predhodnim mnenjem svetnika Alena Iljevca. 

Poudaril je, da v njihovi svetniški skupini menijo, da vsebine niso dovolj dorečene.  

 

Na povedane razprave sodelujočih se je odzvala županja Nuška Gajšek, ki je komentirala, da so kritike o 

pomanjkanju vsebinske razprave neupravičene, saj je prepričana, da vsi trije zavodi tako delajo, vsak na 

svojem področju. Menila je, da so spremembe nujne, če želijo ohraniti standard, ki so ga imeli doslej. Z 

upanjem, da bodo v prihodnje zagotovili tudi več evropskih nepovratnih sredstev, bo tudi lažje, saj naj bi nov 

zavod izpostavil sinergije med tremi stebri: mladi, šport in turizem, je zaključila županja. 

 

Lina Habjanič iz svetniške skupine Levica je dejala, da povezovanje zavodov mora potekati tudi vertikalno, 

ne samo horizontalno med različnimi sektorji znotraj bodočega zavoda. 

 

Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša – MI & ČUŠ je dejala, da bodo v njihovi 

svetniški skupini predlog združitve zavodov podprli, še več, menila je, da bi združevanja moralo še biti več.  

 

Dejan Rožmarin iz svetniške skupine Nova Slovenija – Krščanski demokrati je rekel, da bodo tudi v njihovi 

svetniški skupini omenjen predlog podprli. 
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Sergej Ivanuša iz svetniške skupine Državljansko gibanje Resni.ca je dejal, da bodo v njihovi svetniški skupini  

podprli omenjen predlog. 

 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je dejala, da se bodo v njihovi svetniški skupini 

vzdržali v tej točki, vsekakor pa so pripravljeni pomagati v novem zavodu. 

 

Nato se je k seji pridružila izr. prof. dr. Petra Ferk, Inštitut za javno-zasebno partnerstvo, ki je prisotnim. 

predstavila študijo proučitve smiselnosti reorganizacije javnih zavodov v Mestni občini Ptuj s pripravo 

predpisov. Dejala je, da so sodelujoči v razpravi izrazili stališče, da se pogreša vsebina glede delovanja tega 

novega zavoda. Temu je pritrdila in nadaljevala, da za katerokoli novo organizacijo, ki jo želimo vzpostaviti 

ali pa jo reorganizirati, moramo vzpostaviti tako organizacijsko-normativni okvir kakor samo vsebino 

delovanja. Zdaj pristop je lahko, da gremo najprej v vsebino ali pa v normativni okvir. Oba vidika sta bila 

preučena in v bistvu je bila z našega strokovnega vidika sprejeta odločitev, kjer smo predlagali, da se gre v 

smeri, da se najprej predlaga normativni okvir iz razloga, ker nekatere strategije v Mestni občini Ptuj so že 

sprejete in ta reorganizirani zavod bo moral delovati in zasledovati vsebinske cilje, ki so že postavljeni v 

strategijah, je zaključila izr. prof. dr. Petra Ferk, Inštitut za javno-zasebno partnerstvo 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi. Sodelovali sta Lina Habjanič iz svetniške skupine 

Levica in Nuša Vrabl Ferenčič iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o pripojitvi javnega zavoda Zavod za 

šport Ptuj in javnega zavoda Center interesnih dejavnosti Ptuj k javnemu zavodu Javni zavod za 

turizem Ptuj, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-17, 

PROTI- 7, NI GLASOVAL-5) sprejel predlagani sklep. 

 

12. Osnutek Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Javni zavod Ptuj« 

 

Odbor za družbene dejavnosti, Odbor za finance in Odbor za gospodarstvo z večino glasov podpirajo 

osnutek odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala osnutek odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo več razprave o osnutku odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme osnutek Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Javni 

zavod Ptuj«, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-17, 

PROTI- 6, NI GLASOVAL-6) sprejel predlagani sklep. 

 

13. Predlog Sklepa o razveljavitvi Sklepa o soglasju k ponovni podelitvi koncesije za opravljanje 

obvezne lokalne gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne 

vode v Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 
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svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja je navzoče povabila k razpravi, v kateri je sodelovala Nuša Ferenčič Vrabl iz svetniške skupine 

Slovenska demokratska stranka. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o razveljavitvi Sklepa o soglasju k 

ponovni podelitvi koncesije za opravljanje obvezne lokalne gospodarske javne službe odvajanja in 

čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Ptuj,  

v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

14. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Ptuj za 

šolsko leto 2023/2024 

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance soglasno podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja je navzoče povabila k razpravi, v kateri so sodelovali Sergej Ivanuša iz svetniške skupine 

Državljansko gibanje Resni.ca, dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka, Milan Klemenc 

iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša – Mi & ČUŠ, Boštjan Šeruga iz svetniške skupine Socialni demokrati, 

Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša – MI & ČUŠ ter Franjo Rozman iz 

svetniške skupine Slovenska demokratska stranka. 

 

Sergej Ivanuša iz svetniške skupine Državljansko gibanje Resni.ca je dejal, da je v navedeno sistemizacijo 

vključenih več različnih dejavnikov. Izrazil je polemiko pri drugi spremembi, tj. glede spremembi delovnega 

mesta računovodje, kjer je argumentirano, da zdajšnja računovodkinja opravlja težje, zahtevnejše naloge. 

Zmotila ga je navedba v predlogu sklepu, da Mestni svet Mestne občine Ptuj pooblašča županjo, da lahko v 

primeru potrebe po spremembi sistemizacije Vrtca Ptuj med šolskim letom izda soglasje v imenu 

ustanovitelja. 

 

Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka se je navezal na mnenje predhodnika in vprašal,  

ali ima to lahko neposreden vpliv, posledično na samo višino cene in višino programa. 

 

Milan Klemenc iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je dejal, da kar se te sistemizacije tiče, 

je imel v prejšnjem mandatu Mestnega sveta kar nekaj pripomb predvsem, z vidika povečevanja delovnih 

mest, a po drugi strani pa so bila zmanjšanje oziroma odpuščanja zaposlenih.  

 

Nato se je seji pridružila Mateja Lobenwein, ravnateljica Vrtca Ptuj, ki je navzočim podrobneje predstavila 

spremembe k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Ptuj za šolsko leto 2023/24. Spremembe k sistemizaciji se 

nanašajo le na določena delovna mesta v Vrtcu Ptuj, in sicer delovno mesto računovodje, prilagojeno delovno 

mesto za invalida ter delovno mesto dietni kuhar. 

 

Na razpravo svetnika Sergeja Ivanuša je ravnateljica Mateja Lobenwein odgovorila, da so odgovornosti, ki 

so naložene računovodkinji v Vrtcu Ptuj, bistveno obsežnejše kot pa v okviru ene šole ali pa manjšega vrtca.  

Povedala je, da sedanja računovodkinja z veliko odgovornostjo opravlja zelo obsežne naloge. Glede 

navedbe spremembe sistemizacije med šolskim letom je dejala, da se lahko spremeni samo v primeru, kot 
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se je to zgodilo, ko so v petek, 22. 9. 2023, dobili informacijo, da prihaja do tega, da en otrok nujno potrebuje 

spremljevalca. V naslednjih dneh bodo dobili zapisnik in ravnateljica je dolžna spremljevalca zagotoviti 

otroku takoj ob vstopu oziroma ob tem, ko postane zapisnik veljaven. Tega spremljevalca plača občina 

zavezanka, torej, če je otrok občan Ptuj, to plača Mestna občina Ptuj in ta segment ne gre v ceno. Dejala 

je, da se z vsemi nacionalizacijskimi procesi, ki se jih nenehno poslužujejo v Vrtcu Ptuj, trudijo, da imajo 

ceno in kvaliteten program v razumnih cenovnih okvirjih, je zaključila Mateja Lobenwein, ravnateljica Vrtca 

Ptuj. 

 

Boštjan Šeruga iz svetniške skupine Socialni demokrati je izrekel podporo za opravljeno delo Mateji 

Lobenwein, ravnateljici Vrtca Ptuj. 

 

Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša – MI & ČUŠ je dejala, da je trenutno 

eden izmed najbolj iskanih kadrov na trgu prav računovodski kader. Dodala še je, da če zaposleni dobro 

dela, je potem tudi prav, da je ustrezno nagrajen. 

 

Franjo Rozman iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka je soglašal z mnenji predhodnikov. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o spremembi Sklepa o soglasju k 

sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Ptuj za šolsko leto 2023/2024, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-27, 

PROTI-1, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

15. Predlog Sklepa o potrditvi izglasovanih projektov v okviru participativnega proračuna v Mestni 

občini Ptuj za leto 2024 

 

Odbor za finance soglasno podpira predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi izglasovanih projektov v 

okviru participativnega proračuna v Mestni občini Ptuj za leto 2024, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

16. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 

Mestne občine Ptuj za leto 2023 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi izglasovanih projektov v 

okviru participativnega proračuna v Mestni občini Ptuj za leto 2024, v predloženem besedilu. 
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

V nadaljevanju je županja Nuška Gajšek prisotnim predlagala skupno glasovanje od točke 17. do točke 19., 

kar so navzoči svetniki tudi potrdili. 

 

17. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičnini 

katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 2177/15 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega 

javnega dobra  lokalnega pomena na nepremičnini katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu 

parcela 2177/15, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

18. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 611/12 

in parcela 2177/15 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska 

občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 611/12 in parcela 2177/15, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

19. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska občina 390 Mestni Vrh parcela 739/17 in parcela 

739/18 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska 

občina 390 Mestni Vrh parcela 739/17 in parcela 739/18, v predloženem besedilu. 
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

20. Predlog Sklepa o menjavi nepremičnin katastrska občina 400 Ptuj parceli 1696/5 in 1697/2 z 

nepremičninami katastrska občina 400 Ptuj parcele 1696/2, 1696/4 in 1698/6 

 

Odbor za finance soglasno podpira predlog sklepa. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo z večino glasov 

podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi. Sodelovali so Metka Petek Uhan iz svetniške skupine 

Gibanje Svoboda, dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka, Alen Hliš iz svetniške skupine  

Gibanje Svoboda, Andrej Lazar iz svetniške skupine Socialni demokrati in Sergeja Puppis Freebairn iz 

svetniške skupine Liste Andreja Čuša – MI & ČUŠ. 

 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je dejala, da je koristnost parcel, ki jo pridobiva 

Mestna občina Ptuj bistveno manjša kot na parceli, ki jo dodajamo. Kot je rekla, dodajamo parcelo, ki je 

strateškega pomena z vidika bližine Ptujskega jezera, Mestnemu parku in možni bodoči promenadi. Po drugi 

strani pa je ena izmed redkih večjih parcel, ki se lahko nameni širši športni infrastrukturi na Ptuju. Hkrati 

parcelo v velikosti 1500 m2 zamenjujemo za parcelo skupne velikosti 950 m2, ob tem pa 550 m2 izgubljamo, 

pa čeprav občina nima veliko primerljivih in zanimivih strateških parcel za nadaljnjo rekreacijo, je zaključila 

svetnica Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda. 

 

Na podano razpravo svetnice je županja Nuška Gajšek pojasnila, da je bil izvirni greh narejen takrat, ko je 

občina zdajšnjemu lastniku dala soglasje za gradnjo. Edina stvar je, da sploh pridemo do nekih dodatnih, 

novih športnih površin, da zamenjamo in saniramo obstoječe stanje in napake, ki so bile narejene v 

preteklosti. Zakaj pa se je to takrat naredilo, pa bo potrebno vprašanje postaviti komu drugemu, je zaključila 

županja. 

 

Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka je soglašal z mnenjem predhodnice. 

 

Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je dejal, da se ne strinja s predlaganim sklepom zamenjave 

ključnih zemljišč. 

 

Andrej Lazar iz svetniške skupine Socialni demokrati je soglašal z pojasnilom županje. 

 

Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša – MI & ČUŠ je vprašala, kdo je bil tisti, ki 

je dovolil gradnjo in če lahko razliko v ceni dobimo nazaj. Županja Nuška Gajšek ji je odgovorila, da je občina 

med leti 2003 in 2005 dala soglasje za obnovo teh objektov. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o menjavi nepremičnin katastrska 

občina 400 Ptuj parceli 1696/5 in 1697/2 z nepremičninami katastrska občina 400 Ptuj parcele 1696/2, 

1696/4 in 1698/6, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od navzočih z večino glasov (ZA-20,  

PROTI- 5, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 
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21. Volitve in imenovanja 

a) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove predstavnice Mestne občine 

Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda Center interesnih dejavnosti Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o prenehanju 

dolžnosti članu Mateju Siebenreichu  in o imenovanju Lucije Polanec za novega predstavnico Mestne občine 

Ptuj v svetu zavoda Centra interesnih dejavnosti Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o 

imenovanju nove predstavnice Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda Center interesnih 

dejavnosti Ptuj, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

b) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove predstavnice Mestne občine 

Ptuj v Svet zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Mladika  

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o prenehanju 

dolžnosti članu Mateju Siebenreichu in o imenovanju Martine Haring za novo predstavnico Mestne občine 

Ptuj v svetu zavoda Osnovna šola Mladika. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o 

imenovanju nove predstavnice Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda Osnovna šola Mladika, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

c) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju novega predstavnika Mestne občine 

Ptuj v Svet zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Olge Meglič 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o prenehanju 

dolžnosti članu Petru Gorniku in o imenovanju Primoža Potočnika za novega predstavnika Mestne občine 

Ptuj v svetu zavoda Osnovna šola Olge Meglič. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o 

imenovanju novega predstavnika Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda Osnovna šola Olge Meglič, v predloženem besedilu. 
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

d) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju novega predstavnika Mestne občine 

Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda REVIVIS Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o prenehanju 

dolžnosti članu Maticu Beru in o imenovanju Tadeja Vobnerja za novega predstavnika Mestne občine Ptuj v 

svetu zavoda Revivis Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o 

imenovanju novega predstavnika Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda REVIVIS Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

e) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju novega člana Odbora za okolje in 

prostor ter gospodarsko infrastrukturo 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o prenehanju 

dolžnosti članu Sebastjanu Jakoliču in o imenovanju Jerneja Širovnika za novega zunanjega člana Odbora 

za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o 

imenovanju novega člana Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, v 

predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

22. Pobude in vprašanja 

 

Pisna vprašanja in pobude, ki smo jih prejeli za to sejo, so objavljena na spletni strani Mestne občine Ptuj in 

v zavihku Seje občinskega sveta za interne uporabnike. 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

vprašanje št. 236/8: 

Koliko je stala anketa Ninamedie o združevanju javnih zavodov v MO Ptuj in kje lahko občani 

dostopajo do njenih rezultatov?  

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

vprašanje št. 237/8: 
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Koliko je stala priprava Študije proučitve smiselnosti reorganizacije javnih zavodov v MO Ptuj ter 

celotno sodelovanje Inštituta za javno zasebno partnerstvo, zavod Turjak? 

 

Blaž Prelog, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

vprašanje št. 238/8: 

Pozivam Javne službe d.o.o., da naj predložijo primerjavo cen grobnin s primerljivimi (mestnimi) 

občinami. 

 

Blaž Prelog, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

pobudo št. 239/8: 

Pozivam odgovorne službe naj nemudoma pričnejo s postopki za izgradnjo vodovodne povezave 

preko Puhovega mosta. 

Utemeljitev: Trenutno edina vodovodna povezava med levim in desnim bregom reke Drave poteka po 

dotrajanem starem ptujskem mostu. V izogib moteni dobavi vode ob morebitnih elementarnih 

nesrečah (npr. ob nedavnih poplavah, ki so prizadele Slovenijo), bi bilo potrebno resno razmisliti o 

vodovodni povezavi preko novejšega Puhovega mosta. 

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval  

pobudo št. 240/8: Popravilo cestišča – Pot k Mitreju 

MO Ptuj predlagamo popravilo cestišča oz. pešpoti proti Mitreju. Lani izvedena kolesarska pot je 

namreč potrebna sanacije, saj je cestišče spokalo in skozi asfalt raste trava. 

Predlagamo popravilo lani asfaltirane kolesarske steze / peš poti proti Mitreju, saj je cestišče spokalo 

in skozi raste trava. Nekje v medijih sem sicer opazil odziv MO Ptuj, ki se je zavezala k popravilu, 

vendar se do danes še ni nič zgodilo. Prosil bi za čimprejšnjo sanacijo. V kolikor sanacije cestišče ne 

bo, bomo na Ptuju počasi morali začeti kositi asfalt.  

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval  

pobudo št. 241/8: Ogledalo  na Abramičevi cesti/Mariborski cesti  

MO Ptuj predlagamo postavitev ogledala, kjer se iz Abramičeve ulica priključuješ na Mariborsko 

cesto. Razlog je v tem, ker avtobusna postaja voznikom odvzema neposreden pogled na Mariborsko 

cesto. Z namestitvijo ogledala bi bistveno pripomogli k večji varnosti cestnega prometa na tem 

odseku. Varno priključitev iz Abramičeve ulice na Mariborsko cesto ovira avtobusna postaja, ki v 

primeru da na njej stoji avtobus (včasih se ustavijo tudi avtomobili) vozniku popolnoma odvzame 

pogled na Mariborsko cesto. Posledično je varna priključitev na Mariborsko cesto onemogočena. 

Mnenja smo, da bi namestitev ustreznega ogledala na nasprotni strani cestišča to tveganje odpravilo. 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje svoboda je posredovala  

pobudo št. 242/8: Turniški park 

Predlagamo, da na vseh treh glavnih vhodih v Turniški park postavimo opozorilne table, ki opozarjajo, 

da je obvezna uporaba povodcev za pse. Veliko ljudi namreč pušča svoje pse prosto, kar vpliva na 

mir drugih obiskovalcev in njihovih psov, ki so pravilno privezani. Primer podobnih modrih tabel je 

že v uporabi v mestu, na primer blizu Miheličeve galerije. Prav tako predlagamo povečanje nadzora 

nad to težavo. 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje svoboda je posredovala  

pobudo št. 243/8: Preplastitev Zagrebške ceste 

Predlagamo, da se izvede preplastitev Zagrebške ceste na odseku od krožišča pri Hofru in Petrolu do 

Poljedoma, ali celo naprej. Na tej cesti je opaziti vedno več poškodovanih delov asfalta in posedanja 

ceste, kar smo že večkrat izpostavili na spletni strani MO Ptuj "Izboljšajmo Ptuj", vendar se situacija 

še ni izboljšala. Z veseljem bi prejeli informacijo o predvidenem roku za izvedbo, saj se zdi, da se na 

to četrtno skupnost nekoliko pozablja. 
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Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje svoboda je posredovala  

pobudo št. 244/8: Nadzor nad lastniki psov 

V mesecu maju smo že podali pobudo za poostren nadzor s strani inšpekcij in drugih pristojnih 

organov. Opazili smo, da je vse več lastnikov psov, zlasti na obrobju Ptuja, ki svoje pse puščajo zunaj 

ograje brez nadzora ali imajo neprimerne ograje. Posledično se psi znajdejo na cesti in ogrožajo 

mimoidoče. Prav tako opažamo, da veliko ljudi svoje pse sprehaja brez povodca ali pa imajo povodce 

zgolj za okras. Psi med takimi sprehodi tečejo neobvladano in predstavljajo motnjo za druge občane, 

poleg tega pa povečujejo tveganje za prometne nesreče. Želeli bi izvedeti, koliko kršitev je bilo 

zaznanih na podlagi naše pobude, saj se situacija v območju petkilometrskega radija od centra Ptuja 

še vedno ni izboljšala. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala pobudo 

št. 245/8: 

Direktor Komunale je povedal javno, da se je v preteklosti le 20% omrežnine vlagalo nazaj v 

infrastrukturo. Posledično je vodovod v slabem stanju. Kam je potem šlo vsa ta leta 80% omrežnine, 

če se je le 20% vlagalo v infrastrukturo? A ni omrežnina namenjena ravno temu? 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala pobudo 

št. 246/8: Participativni proračun  

Predlagam, da se naredi razmislek o pravilih. Kot prvo naj se naredi pregled porazdelitve teritorijev, 

kot drugi pa je zaskrbljujoč podatek, da je manj kot 3% volilo, saj še vedno veliko ljudi ne ve o tem, 

nekatere pa to sploh ne zanima. Koliko bi stala poimenska vabila? Razmisliti bi bilo smiselno, da bi 

lahko občani odločali le o projektih znotraj področja bivanja (primer preplastitev igrišča so izvolili 

prebivalci drugih četrti, ki niso bili del teritorija Jezera, Spuhlje in Rogoznice). Zakaj je sploh potrebna 

preplastitev košarkaškega igrišča Mladika - če je šlo za slabo izvedeno investicijo, zakaj ni bilo 

reklamacije? Ali je kdo izračunal dejanski strošek izvedbe PP? Govorimo o vseh stroških, tako o delu 

občinskih služb kot tudi promociji. Naprošam za poročilo o realizaciji za vse projekte z vsemi stroški 

- kako se v tem primeru knjižijo stroški občinskih služb? 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala pobudo 

št. 247/8: Razvitost četrti  

Ali obstaja analiza razvitosti četrti in posledično vlaganja glede na razvitost? 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala pobudo 

št. 248/8: 

Predlagam, da Javne službe vzpostavijo facebook stran, na katero lahko občani javljajo morebitne 

črne točne. Veliko občanov namreč to objavlja na fb straneh, kar kaže, da jim sedanji sistem javljanja 

na telefon ali preko spletne strani, ni priročen. 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala pobudo 

št. 249/8: 

Veliko je kritik na to, kako Javne službe d.o.o. obrezujejo drevesa, predvsem iz skupine Urbani 

gozd, zato predlagam, da se odgovorni na javnih službah sestanejo s predstavniki skupine in 

poskušajo najti način vzdrževanja, ki bo vsem v zadovoljstvo in ponos. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala pobudo 

št. 250/8: 

Glede na katastrofalno stanje ribnika v Ljudskem vrtu po obnovi, me zanima, kdo je bil izvajalec in na 

kak način bo občina od izvajalca zahtevala, da popravi stanje oziroma če to ni možno, ali bo zahtevala 

vračilo denarja? 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala pobudo 
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št. 251/8: 

Poletni oder za mlade je bil letos v izvedbi CID-a, medtem ko je bil prejšnja leta v sklopu Arsane. 

Predlagam, da se oder za mlade glasbenike zagotovi v okviru programa CID-a za celotno leto, konec 

leta pa v okviru Arsane zagotovi brezplačna izvedba koncerta, ker občina vsa leta namenja sredstva 

za Arsano in je prav, da se v okviru le tega najde tudi prostor za mlade glasbenike iz Ptuja. 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala pobudo 

št. 252/8: 

Zanima me, kakšni plani obstajajo za kompleks Turnišča, ki žal klavrno propada. Ali ima občine 

pripravljene kakšne projekte obnove, če bi bila na voljo evropska in državna sredstva?  

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala pobudo 

št. 253/8: 

Pri nakupu šotora za četrtne skupnosti je bilo rečeno, da bo na voljo tudi ekipa javnih služb, ki bo 

skrbela za postavitev le-tega v izogib poškodbam itd. Žal temu ni tako, četrtne skupnosti morajo za 

to poskrbeti same, šotor se rezervira precej vnaprej in dostavi dan prej, ker je drugače težko 

poskrbeti, da bo šotor postavljen pravočasno. Posledično letos v Ljudskem vrtu v petek niso mogli 

imeti za svojo prireditev šotora, ker je imeli Jezero v soboto prireditev in je prej rezerviralo šotor. 

kolikor bi imeli zverzirano ekipo, bi lahko šotor postavila v petek za Ljudski vrt, v soboto pa bi ga 

razdrla in odpeljala na Jezero. Na ta način bi bila možna bolj pogosta uporaba šotora. 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala pobudo 

št. 254/8: 

Občina naj zahteva od DRSI časovnico obnove Ormoške ceste, kajti v petletnem proračunu RS ni 

zaslediti sredstev za to. Zakaj se je DRSI odločila za obnovo manj obremenjene in bolje urejene 

regionalne ceste Miklavž - Hajdina (stare glavne ceste za Ptuj). Prav tako naj občina od DRSI zahteva 

plan vzdrževanja, saj je bil že drugo leto zapored preplasten del ceste v Spuhlji, medtem ko 

popolnoma uničene ceste med krožiščem pri Supermestu in mestom pri Kolariču se sploh ne lotijjo. 

Kakšne aktivnosti je v letošnjem letu vodila občina na tem projektu, koliko sestankov in dopisov na 

to temo je bilo? 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala pobudo 

št. 255/8: 

Vezano na zadnje informacije glede hitre ceste, ki jo gradi Hrvaška proti Ormožu in bo služila tranzitu 

celotnega Balkana, je potrebno na Dars nasloviti zahtevo za časovnico umeščanja in gradnje le-te ter 

zahtevo za pospešitev postopkov. Potrebno je tudi zahtevati pojasnila, kakšne so maksimalne 

transportne obremenitve za most pri Kolariču in Puhov most? Ali je občina že dobila kak odgovor na 

sklep mestnega sveta glede te problematike in zahteve po sestanku?  

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala pobudo 

št. 256/8: 

Na kak način je v občini poskrbljeno za zatiranje invazivne ambrozije? V Zagrebu bodo prihodnje 

leto kot prvi na svetu začeli projekt ekološkega zatiranja ambrozije, tako da bodo posadili rastlino 

facelijo. Predlagam, da Ptuj sledi temu, kajti ambrozija povzroča številne alergije, kar bi lahko 

pomagalo k zmanjšanju pojavnosti le te. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 257/8: 

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. poda informacijo, ki se nanaša na koeficient 

onesnaženosti odpadnih voda iz TERME PTUJ na Centralno čistilno napravo Ptuj za obdobje zadnjih 

10 let. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  
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pobudo št. 258/8: 

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj poda informacijo, ki se nanaša na koeficient 

onesnaženosti odpadnih voda iz Perutnine Ptuj na Centralno čistilno napravo Ptuj za obdobje zadnjih 

10 let. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 259/8: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, v kateri fazi je nadgradnja širokopasovnega omrežja na 

območju Vičave in Orešja. 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 260/8: 

Podajam pobudo, da se poda informacija o investicija in nadgradnji širokopasovnega omrežja v letu 

2023. 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 261/8: 

Podajam pobudo, da se asfaltira cesta JP831443 in vzpostavi javna razsvetljava. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 262/8: 

Podajam pobudo, da bi bilo več kot dobrodošlo, da se vsi dogodki, ki se dogajajo na Ptuju objavljajo 

tudi na spletu tistih ustanov, ki dajejo prostore v najem npr. tržnica, Dominikanski samostan,  

gledališče, stara steklarska, narodni dom, ipd. Dogaja se namreč, da pri nekaterih dogodki niso 

objavljeni na spletu teh ustanov, temveč le ti promovirajo samo dogodke katerih organizatorji so 

sami. Menimo, da v kolikor bi objavili vse dogodke, ki se odvijajo v te prostorih in so odprti za javnost, 

obisk zagotovo večji. 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 263/8: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, zakaj je kolesarska povezava Majšperk-Ptuj prekinjena pri 

Pomaranči proti centru? Kje lahko kolesar varno po kolesarski cesti pride v center iz smeri Hajdine? 

Ali je financiranjem pogojeno z zveznostjo do centra mesta? 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 264/8: 

Podajam pobudo, da se od Pomaranče do parkirišča P+R v celotnem pasu uredi območje hitrosti 

30km/h in pravilno označi sharrow, saj je cestišče v slabem stanju, kolesarji pa morajo prevoziti oster 

ovinek in zasuk na peš most. 

 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 265/8: 

Dajem pobudo, da se začne razmišljati o sanaciji Zagrebške ceste med Avtohišo Jerenko (Zagrebška 

c. 53) in Turniškim parkom, saj so se na levi strani cestišča (gledano v smeri proti Turniščem) pojavile 

vdolbine oz. cesta se zaradi velike obremenjenosti cestišča na določenih mesti vdira. Postavljeni so 

sicer znaki, ampak bo potrebno zgraditi zid na brežini ob cesti, sicer bo naslednje večje in dolgotrajno 

deževje del ceste odneslo, če samo opazujemo, koliko težkih in velikih tovornjakov dnevno vozi po 

tej cesti. Takrat bo škoda in stroški za občino bistveno večji, kot če uredimo zadeve sedaj 

preventivno.  

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 266/8: 

Prosim, da se posreduje podatek, koliko se je iz postavk za šport v proračunu, tako s področja 

sofinanciranja in vzdrževanja športnih klubov in objektov vlagalo po posameznih športnih panogah 
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v zadnjih 15 letih.  

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 267/8: 

Poišče se naj rešitev in sredstva za kolesarsko cesto od Studenčnice do peš mosta. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 268/8: Pobuda za spremembo Pravilnika o uporabi prostorov Stare steklarske, Mladinsko 

kulturnega centra in pripadajočega cenika uporabe 

Aktualni Pravilnik o uporabi prostorov Stare steklarske, Mladinsko kulturnega centra je predvidena 

brezplačna uporaba za določene skupine uporabnikov, pri čemer se namen (razen izvajanja javne 

storitve) natančneje ne opredeljuje in posledično tudi ne ovrednoti prednostnega delovanja Stare 

steklarske. V 2. alineji 4. člena Pravilnika potem opazimo, da je do dejanske brezplačne uporabe 

(brezplačni najem in pa brez obračunanih obratovalnih stroškov) upravičena le Mestna občina Ptuj. 

Predlagamo črtanje tega člena, saj ima MO Ptuj na voljo zadostno število drugih prostorov za 

protokolarna in druga srečanja. V ceniku potem vidimo, da to, konkretno pomeni, 100 evrov za 

celodnevni najem, npr. velike dvorane (tretjino cene komercialnega najema) ali pa 25 evrov za 2-urni 

najem taiste dvorane. Na ta način se vsebinsko in razvojno ne upošteva krhkosti ne mladinskega 

sektorja v MO Ptuj in ne ljubiteljske kulture. Razkorak med striktno komercialnim namenom in 

namenom za ohranjanje in dvig mladinske in ljubiteljske kulture bi moral biti večji. 

 

Menimo, da se v pripravo pravilnika in pa cenika ni v zadostni meri vključilo pripomb, predlogov in 

vprašanj, ne bodočih izvajalcev dejavnosti in ne uporabnikov. Z aktualnima dokumentoma se tako 

daje večji poudarek na izvedbi dogodkov in ne na ustvarjanju skupnosti in vzpostavitve rednih 

programov dogajanja. Predlogi so sicer bili podani in argumentirani, vendar se jih ob pripravi 

Pravilnika in cenika v zadostni meri ni upoštevalo. 

Konkretno: 

- vpeljava razlik v ceni glede na velikost, tip / zmožnost organizacije (tudi glede na vrsto pravne osebe 

(javni, zasebni, nevladni), letni prihodek v preteklem letu, …; 

- vpeljava razlik glede na cenovno dostopnost dogodka (vstopnina / brez vstopnina) in/ali glede na 

številko udeležencev/obiskovalcev), to je, če ne gre za množični dogodek in je posledično 

obiskovalcev manj, organizator poravna nižjo ceno. To gre v smeri spodbujanja umetniške, 

alternativne scene na Ptuju. Enak predlog za redne termine (npr. skupina s 5 udeleženci plača nižji 

najem, kot pa skupina z 30); 

- vpeljava razlike med uporabniki glede na pogostost rabe – kontinuiteta delovanja. Se pravi, v 

kolikor nekdo večkrat enkratno najema prostor/e, se mu sčasoma zniža cena enkratnega najema. 

Našteti predlogi se lahko oblikujejo tudi v obliki popustov glede na redno oblikovano ceno. Prav tako 

menimo, da se s tem ne zasleduje aktualne Strategije za mlade v Mestni občini Ptuj 2021-2025 in sicer, 

vsaj v točki 3.6 Kultura, ustvarjalnost, dediščina in mediji. Med ukrepi lahko zasledimo: 

- zagotoviti pogoje za krepitev participacije mladih v kulturi in za večjo dostopnost aktivnega 

kulturnega udejstvovanja za mlade. 

- finančne spodbude za participacijo mladih v kulturi. 

- spodbujati prostovoljno delo na področju kulture. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 269/8: Predlog priprave lokalne strategije za upravljanje s fondom dreves v Mestni občini 

Ptuj 

Predlagam, da se preveri možnost vzpostavitve strokovne delovne skupine, ki bo pripravila 

dolgoročni načrt ravnanja z drevesnim fondom na področju Mestne občine Ptuj. Glede na dogodke v 

preteklosti in glede na aktualna dogajanja v večih slovenskih mestih, predlagam, da se na Ptuju 
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proaktivno lotimo vzpostavitve ravnanja z drevesi in ostalimi zelenimi površinami (specifično, ne v 

okviru VISMOP in upravljanja z okoljem) ter na ta način sledimo cilju varovanja okolja in zdravja 

lokalnega prebivalstva. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 270/8: Predlog vzpostavitve urnika redne košnje v pasjem parku na Ptuju 

Uporabniki pasjega parka na Ptuju že nekaj časa javljajo, da ni urnika košnje površin znotraj pasjega 

parka. Predlagam, da upravitelj vzpostavi letni terminski plan košnje in da se le-ta v obliki table obesi 

na vidno mesto ob vstopu v pasji park. Na ta način se lahko izognemo morebitnim nevšečnostim, 

prav tako pa bi uporabniki bili seznanjeni s tem, kdaj so predvidene košnje/druge redne sanacije in 

bi se v tem času umaknili s področja pasjega parka. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

vprašanje št. 271/8: Kako se namerava MO Ptuj lotiti naraščajoče problematike kratkoročnih 

turističnih najemov? 

Kot v večih turistično usmerjenih krajih po Sloveniji, se tudi Ptuj počasi sooča s problematiko 

kratkoročnih turističnih najemov tipa AirBnB. Glede na veliko število predvidenih prodaj nepremičnin 

v strogem mestnem jedru, ki so v lasti Mestne občine Ptuj, se lahko upravičeno pričakuje, da bodo 

tovrstni najemi v prihodnje eksponentno naraščali tudi s te smeri. Ker Strategija turizma v MO Ptuj 

natančneje ne opredeljuje ukrepov za zajezitev tovrstnih najemov, podajam vprašanje, na kak način 

se nameravamo v MO Ptuj spopasti s problemom, ki je po eni strani že ohromil in docela uničil mestna 

jedra večjih in manjših mest po Sloveniji in pa v tujini, po drugi strani pa se bo s tem tudi dodatno 

zmanjšal bazen nepremičnin, ki omogočajo dolgoročni najem ali pa nakup za namene bivanja. S 

težavo dostopnosti stanovanj za odrasle, vsaj do 40. leta pa se soočamo že sedaj in bo v prihodnje 

le še slabše. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 272/8: Skladnost trenutno nameščene naprave za umirjanje prometa (ležeči policaj) s 

Pravilnikom o prometni signalizaciji in prometni opremi na cestah 

Dajem pobudo, da se preveri skladnost trenutno nameščene naprave za umirjanje prometa na Pivkovi 

ulici na Ptuju s Pravilnikom o prometni signalizaciji in prometni opremi na cestah. Trenutno je na 

Pivkovi ulici nameščen »ležeči policaj« višine 30 mm. Ker gre za območje omejene hitrosti, 30 km/h, 

zgoraj omenjeni Pravilnik v 74.členu narekuje namestitev naprave za umirjanje prometa višine 70mm. 

Prebivalci prosijo za preveritev in pa namestitev primerne naprave za umirjanje prometa. Trenutna 

namreč tudi ne opravlja svoje naloge pri umirjanju prometa. Gre pa za območje poti šolskega 

avtobusa. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 273/8: Predlog zarisa pešpoti med Gajzerjevo ulico 3 in Gajzerjevo ulico 5 

Podajam predlog zarisa pešpoti med Gajzerjevo ulico 3 in Gajzerjevo ulico 5 na Ptuju. Kot poročajo 

stanovalci, se otroci na tem območju obotavljajo pri prehajanju ceste, saj se pločnik ob odcepu konča 

in se nato nadaljuje po odcepu. 

 

Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je ustno podal  

vprašanje št. 274/8: 

Želel bi postaviti vprašanje, saj gre za akutno in potencialno nezakonito delovanje enega izmed 

zavodov, katerega smo obravnavali tudi na današnji seji, tj. LEA Spodnje Podravje. Iz tega naslova bi 

želel odgovore na vprašanja: 

- Kdo v času od smrti bivšega direktorja vodi in zastopa LEA Spodnje Podravje? 

- Zakaj ustanovitelj in/ali svet zavoda nista imenovala vršilca dolžnosti LEA Spodnje Podravje? Kdo 

je za to odgovoren? 
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- Zakaj je bilo pri zavodu CID potrebno imenovati vršilca dolžnosti, pri LEA Spodnje Podravje pa se 

to ni naredilo?  

- Ali drži, da se zaposlena na LEA Spodnje Podravje postavlja v situacijo, da brez ustreznih pooblastil 

nezakonito podpisuje listine v imenu zavoda? 

Prosil bi, da se odgovori podajo hitro, saj tudi sama situacija zahteva nujno ukrepanje. 

 

23.  Informacije 

- Županja je navzoče svetnike seznanila, da je sklicana korespondenčna seja, na kateri bodo svetniki podali  

mnenje h kandidaturi za ravnateljico javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Breg, 

- 27. septembra 2023 bo 16. uri na mestni tržnici potekala prireditev ob svetovnem dnevu turizma, v primeru 

slabega vremena bo prireditev potekala v Mestnem gledališču. 

Ker je bil dnevni red 8. redne seje izčrpan, se je predsedujoča navzočim na seji zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje in sejo sklenila ob 18:30 uri. 

 

 

Zapisnik pripravila: Nuška Gajšek 

Lidija Hajdinjak županja 

 

 


